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Zápis z 18. zasedání 

Zastupitelstva Městyse Sepekov 

 

 

Místo konání: Kulturní centrum Sepekov 

Datum konání: 31. srpna 2021 od 1800 hod 

Čas zahájení 

jednání: 
18.03 hod. 

Přítomno:    

14  členů 

Ing. Bambuškarová Pavlína, Ing. Lukeš David, Hejna Zbyněk, Ing. 

Céza Luboš, Kotalíková Romana, Bc. Lukeš Jaroslav, Mácha Pavel, 

Sedláček Stanislav, Šimeček Petr, Ing. Vaniš Luboš, Ing. Cihlář Jiří, 

Cihlář Miloslav, Gröger Jiří, Martin Filipín, 

Omluveni:  Milan Vácha 

Ověřovatelé 

zápisu: 
Ing. Céza Luboš, Sedláček Stanislav  

Zapisovatel: Šťastná Ivana  

 

 

 

P r o g r a m : 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení ZM č. 17/2021 

3. Zpráva o činnosti rady městyse 

4. Zpráva o činnosti výborů 

5. Výběrové řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu „Oprava střechy objektu 

pohostinství v Líšnici“ 

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

 

JEDNÁNÍ 

1. Zahájení 
18. zasedání zastupitelstva městyse zahájila starostka městyse, přivítala přítomné. 

Předsedající určila ověřovateli zápisu Stanislava Sedláčka a Ing. Luboše Cézu, zapisovatelkou 

určila Ivanu Šťastnou. 

 

Předsedající se dotázala přítomných zastupitelů, zda má někdo doplňující bod do programu 

jednání. Nikdo z přítomných zastupitelů nevznesl žádný požadavek k doplnění programu. 

Předsedající nechala schválit navržený program jednání. 

 

Přijaté usnesení č. 276/2021: 

ZM schvaluje navržený program jednání Zastupitelstva Městyse Sepekov č. 18/2021. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

 

2. Kontrola usnesení č. 17/2021 

Zápis z jednání ZM č. 17/2021 byl součástí přílohy materiálu k jednání. 

 

Starostka se dotázala, zda má někdo dotazy či připomínky k zápisu z jednání č. 17/2021. 

K projednávanému bodu nebyly vzneseny dotazy ani připomínky. 
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Přijaté usnesení č. 277/2021: 

ZM bere na vědomí zápis z jednání Zastupitelstva městyse Sepekov č. 17/2021. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

 

3. Zpráva o činnosti rady městyse 

Zápisy ze zasedání Rady Městyse Sepekov č. 60-64/2021 nebyly čtené, byly součástí přílohy 

k materiálu pro jednání.  

 

Starostka vyzvala přítomné, zda mají k zápisům z jednání Rady Městyse Sepekov nějaké dotazy či 

připomínky. 

K projednávanému bodu nebyly vzneseny dotazy ani připomínky. 

 

Přijaté usnesení č. 278/2021: 

ZM bere na vědomí zprávu o činnosti Rady Městyse Sepekov a zápisy z jednání rady městyse č. 

60-64/2021. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

 

4. Zpráva o činnosti výborů 

4.1. Zpráva o činnosti finančního výboru 

S činností finančního výboru seznámil předseda výboru Bc. Jaroslav Lukeš, který přednesl zprávu 

ve znění: 

Dne 30.8.2021 od 19:00 hod. zasedal finanční výbor.  

Na programu schůze byla kontrola plnění příjmů a výdajů městyse za 1. pololetí letošního roku.  

Na příjmové stránce bylo dosaženo částky 17 020 545 Korun z předpokládaných celoročních 28 

706 475 Korun, tedy 59,3 %. 

Na výdajové stránce činí pololetní výdaj částku 15 028 493 Korun z celoročních 36 763 560 

Korun, dosahuje tedy 40,9 %.  

Dále byla provedena kontrola pokladny, vše v naprostém pořádku. 

 

 
Přijaté usnesení č. 279/2021 

ZM bere na vědomí zprávu o činnosti finančního výboru. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

 

4.2. Zpráva o činnosti kontrolního výboru 

S činností kontrolního výboru seznámil předseda výboru Ing. Luboš Céza, který informoval, že 

kontrolní výbor na svém zasedání dne 30.8.2021 provedl kontrolu plnění usnesení č. 17/2021  

s vyjádřením, že nemá námitek.  

Na další zasedání požaduje předložit zprávu o hospodaření lesů ve vlastnictví obce, kolik bylo 

vytěženo dřeva (z toho kůrovcového) a jaké byly vynaloženy náklady na obnovu lesa (výsadba a 

skladba nového porostu). 

Před poutí uklidit stoku u kravína, smést a odstranit trávy. 

 

 

Přijaté usnesení č. 280/2021 

ZM bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
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4.3. Zpráva o činnosti osadního výboru 

S činností osadního výboru seznámil předseda výboru Pavel Mácha, který uvedl, že: 

v Líšnici se nic podstatného nedělo, řešeny byly stížnosti na údržbu trávy. Zprávu od firmy, která 

zpracovává studii na vodovod a kanalizaci, zatím není. Začíná se rozpadat dětské hřiště, zřejmě se 

bude muset vyměnit. 

 
Přijaté usnesení č. 281/2021: 

ZM bere na vědomí zprávu o činnosti osadního výboru. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

 

4.4. Zpráva o činnosti výboru pro stavební činnost v obci 

S činností výboru pro stavební činnost v obci seznámil předseda výboru Ing. Luboš Vaniš.  

 

Stavební výbor se vyjadřoval k různým stavebním záměrům, všem žadatelům bylo vyhověno.  

Zpracováváme projekt na plynofikaci hasičárny v Líšnici, zpracovali jsme podklady pro výběrové 

řízení na výměnu střechy nad sálem v Líšnici. 

Nyní zpracováváme studii na opravu bytu v ZŠ. Novou ředitelku ZŠ a MŠ Sepekov jsme zasvětili 

do stavu budovy. Seznámili jsme ji s projektem akumulace dešťových vod a řešení problematiky 

splaškových vod pod ZŠ. Plán na obnovu majetku je daný. 

 

Starostka doplnila, že nyní probíhá výběrové řízení na opravu opěrné zdi u hotelu Smrž, která je 

v havarijním stavu. 

 

Přijaté usnesení č. 282/2021: 

ZM bere na vědomí zprávu o činnosti výboru pro stavební činnost v obci. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

 

4.5. Zpráva o činnosti výboru pro školství, kulturu, sport a společenský život 

S činností výboru pro školství, kulturu, sport a společenský život seznámila předsedkyně výboru 

paní Romana Kotalíková. 

 

Proběhla Muzika pod kaštanem, byla to velmi povedená akce. Děkuji všem, kteří se na zajištění 

této akce podíleli. 

Nyní budou pouťové zábavy se skupinou Scarlet a Fantom. Musíme doladit organizační a 

protiepidemické požadavky. 

Bylo by potřeba prořezat a případně odstranit suché stromy u školky. 

 

Starostka doplnila, že pokácení suchých stromů je už dojednáno.  

 

 

Přijaté usnesení č. 283/2021: 

ZM bere na vědomí zprávu o činnosti výboru pro školství, kulturu, sport a společenský život. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

 

5. Výběrové řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu „Oprava střechy objektu pohostinství 

v Líšnici“ 

ZM přijalo na svém 16. zasedání konaném dne 29.4.2021 usnesení č. 256/2021 ve znění: 

ZM vyhlašuje výběrové řízení na zhotovitele díla „Oprava střechy objektu pohostinství v Líšnici“ 

a schvaluje text výzvy k podání nabídky. 
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Po dokončení projektové dokumentace a položkového rozpočtu s výkazem výměr pro zadání 

výběrového řízení byly výzvou k podání nabídky v souladu se Směrnicí pro zadávání veřejných 

zakázek malého rozsahu přímo osloveny k podání nabídky 3 firmy, a to: 

 

Vlastimil Říha, IČ 69552045, se sídlem U Sádek 143, 399 01 Milevsko; 

Luboš Urban, IČ 70661031, se sídlem Jistebnice, Božejovice 21, 391 32; 

střechy-perfekt s.r.o., IČ 05340756, se sídlem Zbelítov č.p. 31, 399 01 Milevsko. 

 

Do termínu stanoveného ve výzvě k podání nabídky do 15 hodin dne 16.8.2021 byla podána 1 

nabídka, a to firmou střechy-perfekt s.r.o., IČ 05340756. Podaná nabídka byla otevřena a 

posouzena na jednání zastupitelstva.  

 

Obálku otevřel místostarosta pan Zbyněk Hejna. Sdělil, že nabídka obsahuje výzvou požadované 

náležitosti. Celková cena nabídky činí 340 645,85 Kč bez DPH. 

 

Diskuze: 

Ing. Vaniš se dotázal, zda není v nabídce limit, který ovlivňuje dodání. Měli jsem termín do 

30.11.2021. 

Starostka – tento uchazeč se telefonicky dotazoval na termín dodání a sdělil, že termín by 

akceptoval. 

 

Jiří Gröger se dotázal o jakou se jedná plochu 

 

Ing. Vaniš – jedná se cca o 240 m2, součástí je i zateplení. 

 

K projednávanému bodu nebyly vzneseny další dotazy ani připomínky. 

 

Přijaté usnesení č. 284/2021: 

ZM na podkladě posouzení a hodnocení nabídek podaných do výběrového řízení na veřejnou 

zakázku malého rozsahu „Oprava střechy objektu pohostinství v Líšnici“ schvaluje zhotovitelem 

díla firmu střechy-perfekt s.r.o., IČ 05340756. ZM pověřuje starostku podpisem smlouvy o dílo. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

6. Diskuze 

 

p. Peterková (občan) – chtěla bych požádat, zda by šlo posíct u potoka kolem kanálů vysokou trávu. 

Nejenom teď před poutěmi, ale aby to šlo udržovat, je to ostuda. Traktorem je posečeno, ale kolem 

kanálů nebylo posečeno celé léto. 

 

starostka – požádám pana Peterku, seče i křovinořezem. 

 

Ing. Cihlář Jiří (zastupitel) – dotaz, zda by bylo možné upozornit a zajistit, aby kolem jejich domu, 

kudy je vedena objížďka, nejezdily o pouti kamiony 

 

starostka – máme zpracované DIO, které je striktně dané a jsou dle něj dopravním úřadem 

zpracována a vydána veškerá povolení a uzavírky.  Musela by se vyřešit objížďka nad 3,5 t. 

 

Ing. Cihlář Jiří (zastupitel) – nejedná se o váhu, ale o délku vozidel, kamion tam nezatočí. 

 

Ing. Vaniš Luboš (zastupitel) – zadáme Ing. Hanzlovi, aby zpracoval nové DIO či změnu stávajícího. 

 

p. Kotalíková Romana (zastupitelka) – tlumočila dotaz od rodičů malých dětí, že u herní sestavy na 

zastávce jsou pro malé děti moc daleko od sebe pochůzné části lávky, zda by bylo možné s tím něco 

udělat, například nějaké sítě. 
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Starostka – herní prvek má veškeré certifikáty bezpečného provozu v tom provedení, v jakém byl 

instalován, ale samozřejmě se dotáže dodavatelské firmy na možnost řešení. 

 

p. Peterková Petra (občan) – u dětského hřiště by se mělo síct častěji, v Líšnici je opravdu vysoká 

tráva, aby se to časem nestalo i na zastávce. 

 

Starostka – sečení v Líšnici už jsme řešili s požadavkem na jeho častější provádění. Na zastávce 

v Sepekově se to nestane, pan Šimeček tam seče spolehlivě a pořád. 

 

 

7. Závěr 

Starostka městyse poděkovala přítomným za účast a zasedání ukončila v 18.30 hodin. 

 

 

 

    

 

 

 

Ing. Pavlína Bambuškarová 

starostka 

 

 

 

 

 

 

Ing. Luboš Céza        Stanislav Sedláček 

ověřovatel zápisu        ověřovatel zápisu

 


